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W odpowiedzi na interpelację nr 211/2019 dotyczącą drzewa z gatunku Jesion wyniosły 

rosnącego na rogu ulic Grodzisko i Baldachówka, uprzejmie informuję, że Zarząd Zieleni 

Miejskiej w Rzeszowie jako jednostka sprawująca opiekę nad roślinnością urządzoną na 

terenach będących własnością Gminy Miasta Rzeszów nie planuje wystąpienia z wnioskiem 

o zezwolenie na usunięcie ww. drzewa. Przedmiotowy jesion jest w dobrym stanie 

zdrowotnym, w jego koronie nie występuję posusz, a statyka drzewa nie jest zaburzona dzięki 

przeprowadzanym systematycznie zabiegom pielęgnacyjnym. Drzewo nie posiada 

wypróchnień, martwic, zgnilizn drewna, nie stwierdzono na nim owocników grzybów, śladów 

bytowania owadów oraz ubytków. W związku z powyższym nie ma podstaw do złożenia 

wniosku o usunięcie przedmiotowego drzewa. 

Ważną kwestią jest fakt, że istnienie w przestrzeni publicznej drzew, zwłaszcza 

wiekowych i rosnących w ścisłym centrum dużych miast, jest niezwykle cenne i pożądane. 

Odgrywają one istotną rolę w systemie ekologicznym najbliższej okolicy, pełniąc usługi 

ekosystemowe poprzez pochłanianie z powietrza dwutlenku węgla oraz wielu zanieczyszczeń 

gazowych i pyłowych. Regulują temperaturę otoczenia oraz zwiększają wilgotność powietrza. 

Obowiązek dbałości o przyrodę jest nałożony na organy administracji publicznej przez ustawę 

z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (Dz. U. 2018 poz. 1614 z późn. zm.), która 

mówi o zachowaniu, zrównoważonym użytkowaniu oraz odnawianiu zasobów, tworów 

i składników przyrody, w tym zieleni i zadrzewień w miastach.  
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         Marek Ustrobiński 
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